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FÆLLESBESTYRELSEN 

 

Møde fællesbestyrelsen  
onsdag d. 28. oktober 2020 kl. 17-19 i Rødding  

Der serveres et let måltid kl. 16.45 

Afbud/fraværende: Henny Schøler, Jan Hjortebjerg, Karen Hjortebjerg 
 
Referat   

  

Punkt Art  

1. Godkendelse af 
referat 

 Referatet blev godkendt 
 

2. Nyt fra elevrådet 10 min.  Nye elevstole har været på prøve. 

Elevrådet har peget på stole, som 
ønskes til udskolingen. 

 Ønske om flere lagkagebaner til 

indskoling og mellemtrin i skole-
gården. 

 Brandalarmen kan ikke høres. 
Pedellen er ved at undersøge, 

hvad der kan gøres i forhold til 
forbedring af lyd. 

 Elevrådet har taget hul på, at der 

skal nedsættes udvalg, men in-
gen har endnu meldt sig. 

 Elevrådet vil på sigt gerne sælge 

mad nogle gange om året. 

 Der arbejdes med læringsmiljøer. 

I uge 45 tager elevrådsrepræsen-
tanter med HR og elevrådslærer-
ne på rundtur på skoler i Jylland 

for at se på udeområder. 

 Udsagn fra anderledes dag i au-

gust vil der blive arbejdet med i 
elevrådet.  
 

3. Opfølgning på 
trafiksituationen 

D  
15 min 

 Det meste af morgenen kører trafik-

ken fint, men det går galt, når hele 
den inderste kreds er fuld. Efterføl-
gende parkeres i næste runde. 

 Der bliver kaos, når busser kommer. 
Hvis parkeringspladsen ved SFO 

bruges, vil det kunne aflaste trafik-
ken. 

 Kaos om eftermiddagen. Flere sidder 
længe i bilen og venter. 

 Det er besluttet, der skal tages kon-
takt til den lokale landbetjent for at 

undersøge, om skiltning er OK. Han 
bliver bedt om at komme herud både 
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morgen og eftermiddag. Aksel tager 
kontakten til landbetjenten.  

 Forslag om at undersøge om, der 
kan laves en udkørsel ved den ne-

derste del af Galaksens legeplads. 
 

4. Lejrskoler 

 

D+B  

20 min. 

Baggrunden for punktet: 

 
Lejrskole 6. årgang blev rykket til 7. år-

gang pga. Covid-19. Nu har vi endnu en 
gang måttet aflyse. 
Forældre har meldt sig på banen til at 

tage med på lejrturen for, at den kan 
blive til noget 

 
Hvilke fordele og evt. dilemmaer er der 
ved deltagelse af forældre på lejrskoler? 

 
Hvordan kan vi håndtere evt. 
dilemmaer? 

 
Skal vi opstille kriterier for forældredel-

tagelse, der skal være et bilag til prin-
cipper for lejrskoler? 
 

Hvordan kan vi informere forældre om, 
at vi i fremtiden også kan komme til at 

aflyse lejrture, hvor det ikke er sikkert, 
der kan laves en erstatningstur? 
 

Tilbagemeldinger fra bestyrelsen: 
Det er ikke hensigtsmæssigt, at foræl-
dre tages med på lejrskole. Det vil 

kunne give rigtig mange konflikter og 
dilemmaer. 

Det er de professionelle, som har de 
pædagogiske forudsætninger til at vare-
tage undervisningsopgaver og dermed 

også varetage opgaver, som er forbun-
det med lejrskole. 
 

 
Der laves en udmelding fra en enig 

bestyrelse om at takke nej til tilbud-det 
om at tage med på lejrskole.  
Skrivelsen til forældrene bliver sendt ud 

til bestyrelsen, inden den sendes ud til 
forældrene på 7. årg. Skrivelsen er 

vedhæftet som bilag. 

5. Den styrkede 
pædagogiske 

læreplan 

O  
20 min. 

Lederens beretning skal sendes til 
forvaltningen, som samler lederberet-

ningerne og sender dem til politikerne. 
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 Bestyrelsen skal lave et afsnit til 
beretningen. Louise laver et udkast. 

 
Michaels beretning sendes ud sammen 
med referatet. 

 

6. Status på 

læringsmiljøer 

O  

15 min. 

Gennemgang ved HR: 

Kompetenceudvikling: DGI-kursus á 5 
gange. Personalet er blevet klædt på til 
at lave brain breaks. Prøvehandlinger 

inden næste modul. 
 

Nye klasselokaler/læringsrum på 0. og 
5. årg.. Herefter inspiration for andre 
årgange; herunder LBC 

 
Hvilke foreninger samarbejder vi med? 
Tilbagemeldinger fra forløbene 

 
Samarbejde med: Gymnastikforeningen 

(Yoga for de stille piger), FDF-spejdere, 
karate-klubben, kidsvolley, 
skytteforeningen for koncentrations-

udfordrede elever. 
 
Møde med Vejen Business College og 

Vejen Gymnasium om samarbejde for 
forløb for særlig talentfulde elever. 

 
Der laves en film af Vejen Kommune.  
 

Politikerbesøg i november udskydes til 
januar. 

 
Brainbreaks – hvad er det for noget og 
hvordan arbejder vi med dem? 

 

7. Optakt til 

pædagogisk dag 

O 

15 min. 

Hvad er Rødding Skole/LBC’s mission 

og vision? 
 
Hvad skal der arbejdes med på Hovborg 

Kro? 
Arbejdet med værdier kan ikke 

gennemføres den 06. nov.. Ledelsen og 
medarbejdere har valgt, at arbejdet 
udskydes, da det ikke er 

hensigtsmæssigt at gennemføre 
temadagen virtuelt. 
 

Der kommer en melding ud om, at den 
06. november er en normal skoledag. 

Der gives fri til elever, hvor der har 
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været planlagt noget andet. 
 

Kort drøftelse af, vi er nødt til at 
forholde os til, Corona er et 
vilkår/præmis.  

 

8. Konference 1/12 

”Sammenhængsplan 0-18 
år” 

5 min. 1-2 medlemmer fra bestyrelsen opfordres til 

at deltage?  
Uafklaret, om konferencen bliver 
gennemført. Evt. virtuelt. 

 
Christian og Mette deltager. 

9. Diverse sygdomme: Link 
til hjemmesiden 

B 
5 min. 

Skriv fra Sundhedsstyrelsen om diverse 
sygdomme; herunder symptomer og 
anbefalinger. I materialet er der et forældre 

og et skoleperspektiv. 
Linket skal på skolens hjemmeside under 

”Generel information”. 
 
Christian sender linket til ledelsen, der 

sørger for, det kommer på hjemmesiden 
 

10. forældrehenvendelse    
omkring klassekasse.   

D 
5 min. 

Hvordan skal vi informere i fremtiden? 
 
I kommunikationsstrategien skal vi tage 

højde for at sikre tydelig information bl.a. 
om klassekassen. I 0. klasse, hvor klasse-

kassen startes op, gøres der opmærksom på 
betalingen til klassekassen er anonym. 
 

Eksempel fra Andst Børnecenter er 
vedhæftet som bilag og kan bruges som 

inspiration. 
 

11. Nyt fra: 

o Ledelse 
Rødding 

o Skole Lintrup 
o Børnehave + 

SFO Lintrup 

o SFO  
o Personalet 
o Forældre 

O 

15 min 
 Ændret ledelsesstruktur – 

koordinatorer: Anne Matzen og Ulla 
Thorne Andreasen. Mangler en 

koordinator til fase 2. 

 Øget kendskab eleverne imellem på 

tværs af de 2 matrikler. 

 Anderledes dag den 29. okt. på 

tværs af RS og LBC. 

 Aflyst brobygning for 9. klasse  

 Efterårsdialog med skolechefen er 

afholdt 

 Edison – 6. årg. ”Min hverdag i 

fremtiden” 

 Emne-/projektuge – uge 46  

 
Børnehaven: 

 Set frem til Halloween-fest. Blev 

anderledes og blev afholdt i SFO-
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regi. Godt alternativ. 

 Juleafslutning i hallen 

 Personalet, som løber hurtigt. Rigtig 
meget tid bruges på 

rengøring/afspritning. Sundhed 
kommer lige nu før pædagogikken. 

 Udfordringerne er blevet større efter, 
der er behov for, børnene er mere 

inde.  

 MIN: Skulderklap til personalet, som 

gør en kæmpe indsats. 

 MIN: Oplevelse af, at der gives lidt 

for mange negative kommentarer 
frem for at se det positive. Vigtigt, at 
det er de gode historier, som 

kommer ud. 
 

Personale: 

 Skolehjemsamtaler i fuld gang 

 EVA-samtaler blev afviklet på en 
dag. Stor værdi med samtaler, som 

ligger over en dag. 

 Praktik i uge 46 for 9. årg. 

 
Forældre: 

 Spørgsmål ved, hvornår der flages. 

 Sorg- og kriseplan på hjemmesiden 

mangler på hjemmesiden. Ledelsen 
fortæller, at sorg- og kriseplanen 
skal revideres. 

 Ros for skrivelse til kommende 
forældre, om RS og LBC er en fælles 

enhed med henholdsvis en lille og 
stor skole. 

 Aksel og Christian har været til 
møde med bestyrelsen fra Brørup, 

hvor der er blevet vidensdelt. 
 

12. Evt.  Dorthe: Forespørgsel, om HR og MIN 

ikke skal have en bedre arbejdsplads 
end konferencebordet. 

 
Virtuelt kursus den 18. nov. for 
skolebestyrelser. Vi har undersøgt det 

nærmere. Det henvender sig primært til 
nye bestyrelsesmedlemmer. Vi vurderer 

derfor ikke, vi skal deltage som samlet 
bestyrelse. 
 

Interesserede deltagere skal give besked 
til Henriette senest fredag den 6. 
november omkring deltagelse. Herefter 
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vil man få tilsendt et link. 

13. Kommende 

punkter 

  

Møde den 24. nov. fra 17.00-20.00: 
Kommunikationsplan: 

Mål: 

o At alle børn i vores distrikt vælger os 
til 

o At alle børn/elever, forældre får 
indsigt i, hvad der sker  

o At lokalsamfundet får viden 

o At vi får nye børn/elever 
o At der flytter flere borgere til vores 

distrikt (bosætningsstrategi) 
 
Facebook 

Hjemmesider 
Foldere 
 

Skal vi evt. nedsætte en arbejdsgruppe, 
der kan arbejde med en 

kommunikationsplan?  
 
Strategi: 

Hvordan arbejder vi med at være 
attraktive? 

 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering 
 

Venlig hilsen 
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